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Side 1 

Møte nr.  13/2024-2026 

Dato: 26.03.25 

Sted: Skiforbundet, Ullevål stadion 

Til stede:  Tove Moe Dyrhaug, Anne Cathrine Enstad, Sigrid Snuggerud, Edgar 

Fossheim, Sverre Helno, Sveinung Karlsen, Stine Korsen, Henning 

Olsbakk, Aage Schaanning, Torbjørn Skogstad, Mari Kvaale Sletvold, 

Øystein Tamburstuen, Isabella Alveberg, Ola Evjen 

Forfall:  

Fra administrasjonen: Ola Keul, Mats Nysæter, Terje Lund, Marit Gjerland (referent) 

 

Saksoversikt: 

Fast habilitetsvurdering  
Styremedlemmers habilitetsvurdering opp mot sakslisten.  

 

Protokoller 

Protokoller fra Skistyremøte 12/2024-2026, 24.02.25 og ekstraordinære Skistyremøter 10.03.25, 

12.03.25 og 17.03.25 

Aksjonsliste og styrets årshjul  

Gjennomgang av aksjonsliste og årshjul 

 

Rapportering- og orienteringssaker  

116. Faste rapporteringer 

117: Oppsummering VM i Trondheim, veien videre og arven etter VM 

       

 Vedtakssaker  

118. Regnskapsrapport per 28.02.25 og budsjettoppfølging 25   

119. Prosess og forberedelser revidert budsjett 2025   

120. Oppfølging av sak om juks i hopp, menn 

121. Arrangementsstrategi del 1 

122. Landslags- og representasjonsavtaler sesongen 2025-2026 

123. Oppnevning av delegater til FIS kongressen 

124. Oppnevning av delegater til Idrettstinget 

 

Styrets egentid  

Skistyret evaluerer møtet 
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Side 2 

 

 

Habilitet: 
Ingen styremedlemmer eller administrativt ansatte meldte seg inhabile til saker til behandling i 

Skistyremøtet. Ingen styremedlemmer eller administrativt ansatte hadde innvendinger til andres 

habilitet.    
 

Protokoll: 
Protokoller fra Skistyremøte 12/2024-2026, 24.02.25 og ekstraordinære Skistyremøter 10.03.25, 

12.03.25 og 17.03.25 ble godkjent.  

 

 

Rapporteringssaker: 
 

Sak 116: Faste rapporteringer 

Skipresident Tove Moe Dyrhaug takket for flotte VM dager i Trondheim og orienterte om 

håndtering av de mest aktuelle sakene, inkludert sak om juks i hopp, menn. 

 

Skistyret ble videre gitt en orientering fra Organisasjonsutvalget ved leder i styringsgruppa Aage 

Schaaning: Alle delprosjektrapporter er mottatt og styringsgruppen forbereder høringsrunde i 

organisasjonen i april. 

 

Konstituert generalsekretær Ola Keul orienterte Skistyret om aktuelle saker, der oppfølgingen av 

sak om juks i hopp, menn, har lagt beslag på vesentlige administrative ressurser i etterkant av 

Ski-VM i Trondheim. 

 

VEDTAK: 

 

• Skistyret tok informasjonen til orientering 

 

Sak 117: Oppsummering VM i Trondheim, veien videre og arven etter VM 

Styreleder i Trondheim 2025 Åsne Havnelid og Daglig leder Åge Skinstad oppsummerte et vel 

gjennomført VM der de trekker fram gode måloppnåelser som å skape tidenes skifest, 

inkludering, likhet og et historisk nivå på gjennomføring av bærekrafttiltak. Det er anslått at 

rundt 400 000 besøkende var innom mesterskapet i arena og på seremonier i sentrum. 

 

Skistyret takk Havnelid, Skinstad og hele VM-laget for et meget godt arbeid.  

 

VEDTAK: 

 

• Skistyret tok informasjonen til orientering.   
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Side 3 

 

 

 

Sak 118: Regnskapsrapport per 28.02.25 og budsjettoppfølging 25  

Konstituert generalsekretær Ola Keul innledet til saken før Økonomisjef Mats Nysæter 

presenterte administrasjonens saksunderlag.  

 

Regnskapet følger budsjettet med -44,4 mnok i resultat etter februar.   

 

Likviditetsutviklingen er i henhold til planen og er positiv vs. samme tidspunkt i fjor.  

 

Videre orienterte Nysæter Skistyret om budsjettåret 2026 hvor bla. arrangementsoverskuddet 

forventes å bli lavere som følge av kostbare arrangementer, inkl., WC-finaler i alpint. 

Overskuddet fra arrangementene forventes derimot å øke igjen i 2027.  

 

Skistyret ble også orientert om, og drøftet,usikre inntekter i grenene som styret monitorerer i 

tråd med budsjettvedtaket. Det er sikret nye sponsorinntekter ila årets to første måneder. 

 

Ola Keul orienterte Skistyret om budsjettoppfølgingen, som Skistyret gav tilbakemeldinger på.  

 

VEDTAK:  

 

• Skistyret tok regnskapsrapport per 28.02.25 og status budsjettoppfølging 2025 til 

orientering.   

 

Sak 119: Prosess og forberedelser revidert budsjett 2025 

Konstituert generalsekretær Ola Keul innledet til saken før Økonomisjef Mats Nysæter 

presenterte administrasjonens saksunderlag.  

 

Innen 29. april forventes det signaler om sentrale føringer som mars-resultat, markedsinntekter,  

grenplanlegging for ny sesong og strategisk prioritering. Dette vil danne grunnlag for 

behandling av revidert budsjett 20.mai, hvor også det vil væreytterligere klarhet i 

budsjettrelaterte forhold som sak om juks i hopp, menn, VM-resultat og markedsinntekter. 

 

VEDTAK: 

 

Skistyret tar informasjonen til orientering 
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Side 4 

Sak 120: Oppfølging av sak om juks i hopp, menn 

Skipresident Tove Moe Dyrhaug innledet til saken, før konstituert generalsekretær Ola Keul 

orienterte Skistyret om administrasjonens oppfølging.   

 

Saken følges opp opp sammen med hopp langs fire linjer: 

 

• Oppfølging av ansatte og utøvere  

• Oppfølging av granskingen 

• Støtte opp om Hopp og den midlertidige Hoppkomiteens håndtering.  

• Gjenreise tillit og utvikle sporten 

 

Dyrhaug og Keul presenterte deretter oppdatert forslag til sammensetning av den midlertidige 

Hoppkomiteen, der det også ble vist til LPUs vurderinger, som skal fungere frem til 

ekstraordinært Skiting 18. juni for valg av ny leder av komiteen.  

 

Skistyret drøftet oppfølgingen av saken og komiteens sammensetning. Det ble også drøftet 

hvordan saken skal håndteres innenfor idrettens sanksjonsregelverk, hvor LPU og Etisk komite 

har kommet med innspill.  

 

 

VEDTAK: 

 

• Skistyret viser til vedtak 17. mars i sak 115, Hoppkomiteen, og oppnevner følgende 

medlemmer til den midlertidige Hoppkomiteen: 

o Sverre Helno (leder) 

o Roar Gaustad (nestleder) 

o Marthea Rebne Stenseth  

o Pernille Kvernmo 

o Oddny Estenstad 

o Trond Jøran Pedersen 

• Skistyret vil, når faktum anses tilstrekkelig klarlagt, oversende saken til Skiforbundets LPU 

for vurdering av evt. reaksjoner etter idrettens eget sanksjonsregelverk fastsatt av NIF og 

NSFs lov. 

• Skistyret tok forøvrig informasjonen til orientering.  

 

 

Sak 121: Arrangementsstrategi del 1 

Konstituert generalsekretær Ola Keul innledet til saken før arrangementssjef Terje Lund og 

økonomisjef Mats Nysæter presenterte administrasjonens saksunderlag.  

 

Arrangementsinntektene er et fundament i NSFs økonomi, og Skistyret og administrasjonen ser 

nå på hvordan organisasjonen kan forbedre og utvikle innsatsområdet videre i tråd med den 
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Side 5 

overordnede strategien.   

 

Arrangementsstrategi del 1 har vært en pågående sak siden høsten 2024 der fokus primært har 

vært effektivisering og prioritering for å øke inntektene på kort sikt.   

 

Skistyrets behandling av saken i dette møtet hadde to formål:   

  

1. Følge opp og fatte vedtak i enkeltsaker som:   

• Makstak arrangørtilskudd på nivå 2  

• Tilskudd til World cup Telemark  

• Vurdering av mulig VM i Telemark.   

• Tilskuddsramme for NM del 1 langrenn  

2. Sette retning for arrangementsstrategi del 2 

 

For å etablere en ny strategi er erkjennes det at noe må gjøres annerledes og ny retning må 

diskuteres. 

 

VEDTAK: 

  

• Makstak arrangørtilskudd for nivå 2-renn  

• Tilskudd til World cup Telemark  

• Tilskuddsramme for NM del 1 langrenn  

• Skistyret ber om at administrasjonen fremlegger en endelig revidert arrangementsstrategi i 

løpet av 3. kvartal 2025. 

 

 

Sak 122: Landslags- og representasjonsavtaler sesongen 2025-2026 

 

Konstituert generalsekretær Ola Keul orienterte Skistyret. 

Skistyret behandler fast landslags- og representasjonsavtalene for kommende sesong i april/mai. 

Det er ikke kommet innspill til materielle endringer i avtalene fra grenene.  

Avtalene vil nå sendes LPU og landslagsutvalget (/X-utvalget) for evt. innspill.  

 

 

VEDTAK:  

 

• Skistyret tok informasjonen til orientering.   

 

Sak 123: Oppnevning av delegater til FIS kongressen 

Konstituert generalsekretær Ola Keul innledet til saken. 

 

FIS-kongressen skal avholdes digitalt 13. Juni 2025 og NSF kan stille med tre delegater. 
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Side 6 

VEDTAK: 

 

• Skistyret oppnevner visepresident Aage Schaanning, skistyremedlem Anne Cathrine 

Enstad og konstituert generalsekretær Ola Keul som delegater til FIS kongressen. 

 

 

SAK 124: Oppnevning av delegater til Idrettstinget 

Konstituert generalsekretær Ola Keul innledet til saken. 

 

Idrettstinget avholdes 23.-25. Mai i Oslo. NSF kan stille med tre delegater som oppnevnes av 

skistyret. 

 

VEDTAK: 

 

• Skistyret oppnevner skipresident Tove Moe Dyrhaug, visepresident Aage Schaanning og 

skistyremedlem Merete Tøndel som delegater til Idrettstinget. Skistyremedlem Sigrid 

Snuggerud er vara. 


